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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Az elmúlt negyed évszázad legnagyobb kertészeti 
fejlesztése zajlik, de hol, mert Magyarországon áll minden?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormany.hu portálon megjelent „Az elmúlt negyed évszázad legnagyobb kertészeti fejlesztése
zajlik”  hír  szerint  Farkas  Sándor,  az  Agrárminisztérium  parlamenti  államtitkára  a  FruitVeb
évértékelő kertészeti konferenciáján elhangzott előadásában azt hangsúlyozta, hogy a rendelkezésre
álló források és a benyújtott támogatási igények alapján az elmúlt negyed évszázad legjelentősebb
kertészeti fejlesztése valósulhat meg a jelenlegi uniós költségvetési ciklus végéig.

Apáti Ferenc, a FruitVeB alelnöke jelen volt a Országgyűlés Mezőgazdasági bizottság Kertészeti
albizottságának  2018.  november  26.  napján  megtartott  ülésén  és  Ő  pontosan  első  kézből
tájékozódhatott, hogy jelen pillanatban nem zajlanak azok a fejlesztések.

Kérdezem Önt:

1. Ön szerint behozható a beruházási lemaradás az elkövetkező időszakban a kertészeti ágazatban? 

2. Mennyi kimentési kérelem érkezett VP kertészeti pályázatok esetében? 

Budapest, 2018. december 9.
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